
 

Besluitenlijst Agendacommissie 

Datum 12-11-2018 

Tijd 18:30 - 19:30 

Locatie Gemeentehuis Barneveld, Zaal Voorthuizen K 1.33A (voorste gedeelte) 

Voorzitter Burgemeester dr. J.W.A. van Dijk 

Toelichting De onderwerpen 'Agenda van de raad', 'vaste avond inplannen voor extra 

activiteiten' en 'moties vada' schuiven naar de volgende agendacommissie. 
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Opening 

Besluit 

. 

 

Toelichting 

Alle leden zijn aanwezig, met dien verstande dat Marleen Blankenburgh wordt 

vervangen door Jan-Willem van den Born. 
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Besluitenlijst agendacommissie 

Besluit 

De besluitenlijst van 15 oktober 2018 wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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Terugblik op raads- en commissievergaderingen 

Besluit 

Afgesproken wordt om in de volgende commissie Grondgebied te 

experimenteren met strakkere afspraken over de inbreng, zie toelichting. 

De voorzitters dienen eventuele toezeggingen helder te formuleren, tijdens of 

aan het slot van de bespreking. 

Indien er discussie ontstaat over het organiseren van een extra commissie- of 

raadsvergadering of over de aanpak van zo'n vergadering, wordt z.s.m. een 

extra agendacommissie gepland in plaats van communicatie via email, app en 

telefoon. 

 

Toelichting 

De strakke lijn in de extra commissie van 9 november over de grondkwestie, 

een ronde van 3 vragen per fractie zonder inleiding en zonder reactie op 

elkaars vragen, bleek heel goed te werken. Afgesproken is om deze strakke lijn 

vaker toe te passen. Als experiment gaan we dat doen in de eerstvolgende 
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commissie Grondgebied, als volgt: 

- Bij raadsagendapunten: rondje met 1, 2 of 3 vragen per commissielid, 

afhankelijk van de beschikbare tijd; beantwoording van de vragen; eventuele 

resterende tijd benutten voor aanvullende vragen. 

- Bij commissie-onderwerpen: korte introductie door degene(n) die het 

onderwerp heeft (hebben) geagendeerd, met max. 3 vragen; beantwoording 

van de vragen; rondje vragen voor overige leden (aantal afhankelijk van de 

resterende tijd). 
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Lijst van ingekomen stukken 

Besluit 

De stukken B-1.13 (Permar), B-1.4 (Re-integratie) en B-3.8 

(handhavingszaken) worden toegevoegd aan de agenda van de commissie 

Bestuur. 

 

De stukken B- 2.16 (GVVP), B-3.7 (Windenergie), B-3.6 (asbestdaken) worden 

toegevoegd aan de agenda van de commissie Grondgebied. 

 

Toelichting 

N.a.v. F1, de maandrapportage wordt aangegeven dat 326/642 (startbijdrage 

DEB) niet is afgedaan. Er komt weliswaar geen verzoek van DEB om het tweede 

deel van de leenovereenkomst van €100.000 te verstrekken, maar over het 

eerste deel moet nog verantwoording afgelegd worden. 

A9/B-3.19 (Pastorie Voorthuizen): er wordt een concreet bestemmingsplan 

afgewacht. De griffier informeert de betrokkenen (initiatiefnemer en 

actiecomité) over de ontwikkelingen. 
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Raadsvergadering en verschillenanalyse 

Besluit 

De agenda voor de vergadering van 12 december is akkoord. 

 

Toelichting 

Aan de concept-agenda voor januari 2019 worden het voorstel voor 

kaderstelling Warmtevisie en de Actualisatie van de WMO-verordening 

toegevoegd. 

312/836 Bestemmingsplan Thorbeckelaan: betreft verzoek om woningen + 

kinderboerderij. Vertraging heeft geen invloed op oplossing 

parkeerproblematiek. 
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Verschillenanalyses LTA 

Besluit 

De verschillenanalyses zijn vastgesteld, met dien verstande dat: 

113/697 (schuldhulpverlening) en 132/843 (kwetsbare jongeren); deze 

toezeggingen zouden met het Beleidsplan Sociaal Domein afgedaan zijn. 

Omdat de behandeling van dit voorstel is uitgesteld, zijn deze toezeggingen 

nog niet afgedaan. 

 

Toelichting 

221/834 Visie Periferere detailhandelsontwikkelingen: de vraag wordt gesteld 

waarom er geen lokale uitwerking meer komt. 

Toelichting: In maart 2017 heeft de raad de regionale kaders vastgesteld voor 

het beleid inzake perifere detailhandel en grootschalige 

detailhandelsvestigingen (PDV/GDV). In meerdere gemeentelijke plannen wordt 

de ontwikkeling van een PDV-zone langs de Scherpenzeelseweg als aanvulling 

op het kernwinkelgebied als ontwikkeling benoemd. In overleg met de regio is 

deze ontwikkeling als uitwerking van deze regionale kaders als pilot benoemd. 

De pilot omvat een up-grading van de bestaande Intratuin vestiging alsmede 

de verplaatsing van de bestaande Gamma vestiging naar het plangebied, in 

combinatie met de toevoeging van een zeer beperkt aantal nieuwe 

winkelformules. Voor de Intratuin is in oktober 2018 door de raad inmiddels 

een bestemmingsplan vastgesteld (F2). Voor de verplaatsing van de Gamma 

vestiging zal de raad in de eerste helft van 2019 een bestemmingsplan ter 

vaststelling worden aangeboden. 

Gelet op de eerdere kaderstelling vanuit de detailhandelsvisie en de regionale 

PDV-visie in combinatie met de beperkte omvang van de ontwikkeling is een 

verdere uitwerking in een lokale visie niet meer opportuun. De kaderstelling  is 

dusdanig concreet dat direct kan worden overgegaan tot het opstellen van een 

bestemmingsplan. 

Overigens is inmiddels in regionaal verband een start gemaakt met de 

evaluatie van het regionale PDV/GDV beleid. Bij evaluatie zullen ook de 

uitkomsten van de pilot in Barneveld worden betrokken. De evaluatie zal ter 

kennisname aan de raad worden aangeboden (in LTA opgenomen. 
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Concept agenda's voor de raadscommissies 

Besluit 

De agenda's voor 27 en 29 november worden vastgesteld (met toevoeging van 

genoemde ingekomen stukken). De memo Aardgasvrij van Lokaal Belang zal de 

volgende maand (als separaat onderwerp) worden geagendeerd, als ook de 
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kaderstelling voor de Warmtevisie op de agenda staat. 

 

Toelichting 

Bestemmingsplan uitbreiding Plantage: De SGP-fractie vraagt een financiële 

onderbouwing van het inrichtingsplan. 

In de auditcommissie is afgesproken de maandrapportages twee keer per jaar 

te bespreken. Dat biedt de mogelijkheid om door te spreken over opvallende 

ontwikkelingen. Het is niet zozeer de bedoeling om allerlei feitelijke vragen te 

stellen over concrete acties, speerpunten en dergelijke; dat kan in de 

vragenronde bij de Programmabegroting en de Jaarverslaggeving en uiteraard 

via Vragenraadslid. Daarom is alleen de wethouder financiën uitgenodigd. 
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Rondvraag 

Besluit 

Over de behandeling van de begroting / beleidsbeschouwingen worden de 

volgende afspraken gemaakt: 

- 10 minuten spreektijd per fractie voor 1e en 2e termijn samen 

- moties en amendementen worden zoveel mogelijk ingediend in de 1e 

termijn; erop reageren kan pas na indiening 

- volgorde: LB, SGP, VVD, CU, BI, Pro, CDA 

Aanbevolen wordt om de 2e termijn niet te beperken tot stemverklaringen over 

moties; stemverklaringen kunnen bij de stemmingen. 

 

De extra bespreking van de LTA/raadsagenda is uitgesteld; hiervoor wordt de 

volgende keer, 17 december, een uur extra gepland: 19:30-20:30 uur. Hierbij 

wordt ook het punt moties vreemd aan de agenda betrokken. 

 

 


